
Notulen ALV/8 nov 2023/JH 

Notulen Algemene Jaarvergadering D.S.C. d.d. Woensdag 8 november 2023 

 

Aanwezig: 

Dagelijks Bestuur: Paul de Groot, Wilfred Legebeke, Jans Hidding  

Badminton: Jans Hidding 

Biljart: Jan Berends 

Gymnastiek: afwezig 

Jeu de Boules: Heintje Egberts 

Nordic Sports: Wesley Jonker  

Voetbal: Harry Nieuwenhuis 

Handbal: afwezig 

Volleybal: Marjolein Orie 

Tafeltennis: Henk Garst 

Vrienden van DSC: Tonny Hazeleger 

Clubhuiscommissie: afwezig 

 

Afgemeld: 5 leden 

 

1. Opening/Mededelingen:  

Welkom. Paul opent de vergadering. Er zijn niet genoeg leden (21, inclusief de 

bestuursleden) aanwezig om met de ALV te kunnen beginnen. De vergadering wordt 

direct gesloten. Met toestemming van de aanwezigen wordt de 2e ALV geopend. 

Paul meldt dat een extra agenda punt wordt toegevoegd i.v.m. het opheffen van de 

afdeling Nordic Sport. 

Paul staat stil bij het tragisch overlijden van Siemen vlak bij het sportpark van DSC en 

van Eddy. 

 

2. Notulen 2 november 2022:  

De notulen worden door Paul doorgenomen, er zijn geen opmerkingen.  

 

3. Ingekomen en verzonden stukken:  

Geen ingekomen stukken. 

 

4. Jaarverslag secretaris: 

Het jaarverslag wordt doorgenomen door de secretaris. 

 

5. Jaarrekening club jaar 2022-2023:  

Wilfred geeft een toelichting op de jaarrekening: 

• De gelden van het DB betreffen hoofdzakelijk de Midwinterloop, daarnaast 

zijn de inkomsten van de acties Hart voor Salland en Rabo-club support 

eenmalig naar de OMNI gegaan om het negatief resultaat recht te trekken. 

Verder zijn de bankkosten hoger uitgevallen door de lotenactie en zijn bonnen 

uitgedeeld voor vrijwilligers i.v.m. de renovatie. 

• Al met al positief resultaat ruim €20.000 en dat in het renovatiejaar. 

Compliment aan penningmeesters afdelingen. 

• Eigen vermogen €240.000. 

 

Christiaan (penningmeester clubhuis) licht cijfers van het clubhuis toe. 

Hoe zijn resultaten tot stand gekomen. 
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• De omzet is iets beter dan begroot. De marge lag iets lager door de renovatie, 

o.a. i.v.m. drankjes vrijwilligers en stijging prijzen. 

• Inkomsten €2000 i.v.m. verhuren ruimte aan derden, o.a. GAE. 

• De energiekosten zijn in april van het afgelopen jaar van vast naar variabel 

gegaan (contract liep af). Rekening mee gehouden in begroting. Het laatste 

kwartaal van het afgelopen jaar was de energieprijs erg hoog, daardoor viel 

deze post hoger uit. 

• Per 1 januari hebben we weer een vast tarief nadat we zijn aangesloten bij PM 

energie. Dit is een collectieve inkooporganisatie van het MKB en ze kopen 

grote volumes in. 

• Enkele hogere onderhoudskosten, daarnaast hogere abonnementskosten voor 

bv Eredivisie live, ook het kassasysteem is vernieuwd, hiervoor zal per maand 

een bedrag betaald worden. Stukje provisie voor overbruggingsfinanciering. 

Wilfred geeft een toelichting op het bestuur verslag, deze kan via de website 

worden gedownload. Hierin staan in grote lijnen de cijfers t.a.v. de financiering 

van het clubhuis. Raadzaam om deze te bekijken. 

•     Er is bij de renovatie een te kort van €46.000, dit zal uit eigen middelen 

afgedekt worden. Dit is een minimale overschrijding van 6.4%, zeker in acht 

nemend dat de prijzen sterk gestegen waren. Complimenten voor de goede 

projectleiding van Harry Tielbeke en Marcel. 

 

6. Verslag kascommissie:  

Wilfred leest het verslag en de toelichtingen voor. 

Er zijn geen onvolkomenheden geconstateerd door kascommissie, complimenten voor 

Wilfred 

 

7. Begrotingen 2023-2024:  

Christiaan geeft uitleg over de begroting van het clubhuis voor het komend jaar. 

• Er is een kleine plus van €4.000. Gas en elektra kosten zaten het afgelopen jaar 

op €37.000. Door de gunstiger prijzen en de zonnepanelen worden deze kosten 

nu begroot op €18.000.  

• Afschrijvingen €17.000 voor alles wat afgelopen jaar geactiveerd is. Inkomsten 

ongeveer hetzelfde als afgelopen jaar. €104.000. 

• Het onderhoud is ondergebracht in de post van €32.000. €10.000 voor 

onderhoud en €18.000 voor gas en elektra. Daarnaast een post voor zaken die 

in de kantine nog aangepakt moet worden. Verder is geld begroot voor grote 

investeringen in de toekomst. Begroting voor betaalde vrijwilligers is 

verhoogd, aangezien er meer nodig zijn. 

Wilfred geeft uitleg over de begroting voor het komend jaar.  

• Paul: de renovatie is door de vereniging betaald, de bar zal uit het clubhuis en 

haar gebruikers betaald worden. Er zal geprobeerd worden daar waar mogelijk 

subsidies op te halen.  

• Voor het DB zullen de inkomsten van de Hart voor Salland en Rabo actie weer 

naar de afdelingen gaan. De 3 euro per lid zal worden gehandhaafd.  

• Alle afdelingen hebben een toelichting op de begroting gegeven. Handbal, 

Gymnastiek en Volleybal hadden een licht negatief resultaat door incidentele 

uitgaven. 

Begroting goedgekeurd. 
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8. Decharge penningmeester: 

Decharge penningmeester wordt verleend. 

 

9. Verkiezing nieuwe leden bestuur: 

• Wilfred heeft wederom een periode van 3 jaar gediend, er heeft zich niemand 

gemeld voor de functie, ieder gaat akkoord met een nieuwe periode. Het gehele 

Dagelijkse bestuur blijft zitten; in het verenigingsbestuur (HB) is wel een vacature 

t.b.v. afdeling Gymnastiek. 

 

10. Nordic: 

• Extra agendapunt over de opheffing van de afdeling Nordic. De afdeling Nordic 

heeft 10 jaar bij DSC gezeten en de leden hebben aangegeven dat ze graag op een 

andere plek verder willen. Er zijn diverse gesprekken gevoerd hoe weg te gaan. De 

gelden van de afdelingen zijn van de vereniging. Hier is in goed overleg (i.v.m. 

afspraken over bijdrage verbouwing clubhuis) een modus in gevonden en Nordic 

heeft een deel van het geld meegekregen (50/50). Bij deze willen we de afdeling 

Nordic met terugwerkende kracht opheffen vanaf 30 juli. Ieder gaat akkoord. 

  

11. Renovatie Clubhuis: 

• De renovatie van het clubhuis is afgerond. Resteert nog twee nieuwe WTW units voor 

de kantine en de ruimte voor de tafeltennis en biljart. Hiermee is rekening gehouden in 

het budget van de renovatie.   

 

12. Kascontrolecommissie: 

Jan Dieter Bezem en Peter Johan Traas willen de kascontrole volgend jaar nog een 

keer weer op zich nemen. Diegene die Peter na het aankomend jaar wil aflossen kan 

zich melden bij Wilfred. 

 

13. Arbitragecommissie:  

Mevrouw D. Ellenbroek-Grievink, de heer W. Heppenhuis en mevrouw M. 

Kappenburg-Van Wijhe 

Vervangende leden zijn: De heer G.H. Nijenhuis en De heer R. Vlastra 

Dit blijft ongewijzigd. 

 

14. Decharge Bestuur: 

Decharge algemeen bestuur: Vergadering gaat akkoord. 

 

15. Rondvraag: 

• Bertus: Wat gebeurt met het geld dat is binnengehaald na het overlijden van Eddy 

Koldeweij door de voetbal. Ouders wilden geen bloemen maar iets voor de jeugd. 

Harry Nieuwenhuis: bijdrage voor afdeling jeugd. Kijken voor een miniveld voor de 

jongste jeugdleden voetballen/ handballen, etc. 

• Paul: Nog een aanvulling: Er is in een kleine commissie gekeken naar de positionering 

van het clubhuis binnen de vereniging. Hier is uitgekomen: Het verbindend effect van 

het clubhuis binnen de afdelingen moet blijven en versterkt worden. Het huidige 

model van het clubhuis binnen de OMNI blijft intact. Minpunten zullen opgelost 

worden, de komende tijd wordt aan verbeteringen gewerkt. Er is ook door externe 

personen naar gekeken. Er wordt gestreefd naar meer transparantie richting leden t.a.v. 

kosten en opbrengsten. (Hoe kosten en opbrengsten over de afdelingen die gebruik 
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maken van het clubhuis te verdelen). Promoten van het vereniging gevoel. Het 

clubhuis zoveel mogelijk als thuishaven maken voor allen afdelingen. 

- Advies: organiseer bv 2 x per jaar een evenement voor alle leden. De afdeling 

Volleybal heeft de ALV in het clubhuis gehouden en het afgelopen jaar een feest 

gehouden in het clubhuis. 

 

16. Sluiting: 

Om 21.00 uur sluit Paul de vergadering. 


